
Lättläst sammanfattning av
 

Protokoll 

från årsmötet i Riksföreningen JAG 4 maj 2024 
på Hotel Friends i Solna

Mötet börjar med att Magnus Andén 
hälsar alla välkomna till årsmötet.
Magnus är ordförande i  Riksföreningen JAG. 
Han får stöd av sin företrädare Cecilia Blanck. 

Magnus säger att årsmötet har öppnat.
Nu har medlemmarna många viktiga beslut att fatta.

Först godkänner man dagordningen.
Petra Pilawa väljs till ordförande för mötet.
Anna Strimbold väljs som sekreterare under mötet.

I Riksföreningen JAG är det de fullvärdiga medlemmarna
som har rätt att rösta på årsmötet.
De kan få hjälp att rösta av en legal företrädare.
På mötet deltar 62 personer med rösträtt.

Daniel Anér (med företrädare Göran Anér) 
och Hillevi Larsson (med företrädare Marie Arvidsson) 
väljs till protokolljusterare och rösträknare. 

Mötet beslutar att deltagarna 
fått inbjudan till årsmötet i tid.
Kallelsen skickades ut 3 april.
Det är mer än 30 dagar före årsmötet, 
som det står i stadgarna. 

Cecilia Blanck är verksamhetsansvarig.  
Hon berättar om vad som hände 2023.
Alla papper som skickades ut före årsmötet
 finns på föreningens webbsida.

Där finns också årsbok med bilder från förra året. 

Katarina Holm, som är redovisningsansvarig i JAG, 
berättar om föreningens inkomster och utgifter.

Revisorn kontrollerar att föreningen följer alla lagar och regler.
Det har den gjort, står det i revisionsberättelsen.
Mötet godkänner styrelsens redovisning.
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Styrelsen föreslår att vinsten 
stannar kvar i föreningen.
Mötet beslutar som styrelsens föreslår.
De tycker att styrelsen har skött sig bra under året.

Till styrelse väljer årsmötet:

•	 Magnus Andén, Älvsjö, ordförande, omval (företrädare Cecilia Blanck) 
•	 Richard Kostenius, Boden, 1:e vice ordförande, omval (företrädare Linda Forzelius) 
•	 Tim Sundberg, Älvsjö, 2:e vice ordförande, omval (företrädare Allan Sundberg) 
•	 Anna Söderberg, Trosa, ledamot, omval (företrädare Åsa Emtelin) 
•	 Kenny Brandt, Kristianstad, ledamot, omval (företrädare Maria Arkestål) 
•	 Kristina Edvall, Partille, ledamot, omval (företrädare Ewa Sahlström) 
•	 Linus Ullbrand, Ekerö, ledamot, omval (företrädare Christina Ullbrand) 
•	 Josefine Abrahamsson, Forshaga, suppleant, omval (företrädare Rose-Marie Abrahamsson) 
•	 Thomas Nilsson, Sundsvall, suppleant, omval (företrädare Ann-Christin Pettersson) 

Styrelsen. Från vänster: Magnus Anden, Kenny Brandt, Tim Sundberg, Josefine Abrahamsson, Anna 
Söderberg, Richard Kostenius, Kristina Edvall och Linus Ullbrand. På bilden saknas Thomas Nilsson.

Mötet bestämmer att styrelsens arvode 
ska vara 2 000 kronor per möte.

Som revisor väljs Deborah Harbrecht på Öhrlings 
PricewaterhouseCoopers (PwC).

Till valberedning väljs
Hanna Niku, Stockholm (företrädare Ming Niku) omval
Gina Jeles, Linköping (företrädare Andrea Berente Berglund) nyval
Mirna Marjanovic, Karlstad (företrädare Snjezana Marjanovic) nyval

Valberedningens arvode ska vara 7 500 kronor 
per ledamot och år.

Cecilia Blanck berättar vad man tänker göra 
i föreningen 2024.



Mötet beslutar att medlemsavgiften 
ska fortsätta  vara 100 kronor per år.

Styrelsen föreslår att stadgarna ska ändras.
Mötet beslutar enligt styrelsens förslag.
Ändringarna börjar gälla den 1 juli 2024.

Årsmötet har fått två förslag från medlemmar. 
Erik Eriksson föreslår lättlästa sammanfattningar
efter möten och utbildningar. 
Han tycker det är bra med bildstöd 
så det blir lättare att förstå och komma ihåg 
vad vi pratat om och bestämt.
Årsmötet säger ja till Eriks förslag.

Föreningen JAG Stockholms län föreslår att
riksföreningen ska hjälpa länsföreningarna med 
administrationen.
Årsmötet säger ja till förslaget.

Josefine Abrahamsson föreslår att man ska kunna 
lämna förslag till årsmötet längre än som det är nu.
Nu måste förslagen lämnas senast 15 januari.
Årsmötet vill att att styrelsen tar fram 
förslag till ändring av stadgarna 
till nästa årsmöte.

Ordföranden Magnus Andén avslutar mötet.

Protokollet skrevs av Anna Strimbold. 
Det har justerats genom elektronisk signering 
av ordförande Petra Pilawa 
och justerarna Daniel Anér 
och Hillevi Larsson.

Här kan du läsa hela protokollet. 

Riksföreningen JAGs ordförande 
Magnus Andén med sin legala företrädare 
Cecilia Blanck.
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